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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mi a Kormány szándéka a Citadellával?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Citadella eddigi használata, hasznosítása nem felel meg a világörökségi törvényben foglal t

követelményeknek, ezért a Citadellát használó, hasznosító személyek, társaságok és cége k

kötelesek az általuk birtokolt területeket 30 napon belül a Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt .

mint az állam tulajdonosi jogait gyakorló szerv birtokába adni – közölte az Ember i

Erőforrások Minisztériuma (Emmi) kultúráért felel ős államtitkársága kedden az MTI-vel .

A Citadella, mint műemlék – és mint Budapest ékessége – a fővárosba érkező turisták

kihagyhatatlan úti céljainak egyike. A műemléki erődítmény a világörökség része, maga a

Gellérthegy pedig természetvédelmi terület, így azt gondolom jogos a féltés, amikor az t
halljuk, nem felel meg a világörökségi törvény által támasztott követelményeknek, ezért a

Kormány kizárólagos állami használatba venné.

A Világörökség Központ és ICOMOS közös reaktív monitoring misszió jelentése, amely a

www.vilagorokseg.hu honlapról letölthető, az alábbi megállapítást tartalmazza :

„A világörökségi helyszín valamennyi elemének megőrzési állapota kielégítő, és a helyszín

világörökségi listára való felkerülését indokoló kiemelkedő egyetemes érték lényegébe n

fennmaradt.”



A 2013 . május 17-ei keltezésű jelentés és a most megjelent minisztériumi határoza t
ellentmondó tartalmát milyen, a nemzetközi vizsgálat lefolytatása óta felmerült körülmény
indokolja?

Megalkották-e már az 5/2011 . (XII . 27.) Korm. rendelet (a világörökségi kezelési tervről, a
világörökségi komplex hatásvizsgálati dokumentációról és a világörökségi várományo s
helyszínekről) alapján a Budapestre vonatkozó világörökség kezelési terv? Mit tartalmaz a
fenti dokumentum a Citadellára vonatkozóan ?

Milyen konkrét felújítási rekonstrukciós tervei vannak a minisztériumnak a Citadellára, é s
milyen pénzügyi fedezet áll rendelkezésre a tervezett intézkedésekre ?

Mi az oka annak, hogy a Citadellára, Gellért-hegyre vonatkozó természetvédelmi kezel ői terv
– tudomásom szerint – a mai napig nem készült el ?

Kérem a T. Miniszter Urat, hogy a Citadelláért és a Gellérthegy sorsáért aggód ó
állampolgárok tájékoztatása végett fenti kérdéseimet megválaszolni szíveskedjen .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2013. október 4 .
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